

Supplement

pursuant to Section 16 para. 1 of the German Securities Prospectus Act (old version) (*Wertpapierprospektgesetz a.F.*) in conjunction with Article 46 (3) Prospectus Regulation, and

within the meaning of Article 23(3) Additional Rules Derivatives of the SIX Swiss Exchange Ltd., respectively

dated 10 March 2020

to the English language versions of the Base Prospectuses (as defined below) of

Bank Julius Baer & Co. Ltd.

Bank Julius Baer & Co. Ltd. (Banque Julius Baer & Cie SA, Bank Julius Bär & Co. AG, Banca Julius Baer & Co. SA), a corporation with limited liability under the laws of Switzerland ("**BJB**"), acting through its head office or a designated branch (the "**Issuer**").

This supplement of Bank Julius Baer & Co. Ltd., Zürich, Switzerland is related to the Base Prospectuses dated 17 June 2019 as defined below and as indicated in the table on page 3 (the "**Table**").

The Supplement and the Base Prospectuses are available free of charge at the offices of at Bank Julius Baer & Co. Ltd., Bahnhofstrasse 36, 8001 Zurich, Switzerland, and furthermore on the website of the Issuer at www.derivatives.juliusbaer.com.

In the case of a non-exempt offer in the European Economic Area, investors who have already agreed to purchase or subscribe for securities before this Supplement has been published shall have the right, exercisable within a time period of two working days after the publication of this Supplement, to withdraw their acceptances, pursuant to article 16 para. 3 of the German Securities Prospectus Act as of 22 June 2005 in the version applicable prior to 21 July 2019 ("German Securities Prospectus Act (old version)") (*Wertpapierprospektgesetz a.F.*) in conjunction Article 46 (3) of Regulation (EU) 2017/1129 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 ("Prospectus Regulation"), provided that the new factor, mistake or inaccuracy arose before the final closing of the offer to the public and the delivery of the securities.

No grounds must be stated for the withdrawal, which must be declared by in text form to Bank Julius Baer & Co. Ltd., Bahnhofstrasse 36, 8001 Zurich, Switzerland. The timely dispatch of the withdrawal is sufficient to comply with the deadline.

The Supplement and the Base Prospectuses are available free of charge at the offices of at Bank Julius Baer & Co. Ltd., Bahnhofstrasse 36, 8001 Zurich, Switzerland, and furthermore on the website of the Issuer at www.derivatives.juliusbaer.com.

Nachtrag

gemäß § 16 Absatz 1 Wertpapierprospektgesetz, a.F. i.V.m. Artikel 46 Abs. 3 Prospektverordnung bzw.

im Sinne von Artikel 23 Abs. 3 des Zusatzreglements Derivate der SIX Swiss Exchange AG

vom 10. März 2020

zu den deutschsprachigen Fassungen der Basisprospekte (wie nachstehend definiert) der

Bank Julius Bär & Co. AG

Bank Julius Bär & Co. AG (Banque Julius Baer & Cie SA, Bank Julius Baer & Co. Ltd., Banca Julius Baer & Co. SA), eine nach Schweizer Recht organisierte Aktiengesellschaft (die "**BJB**"), handelnd durch ihren Hauptsitz oder eine dazu bestimmte Zweigniederlassung (die "**Emittentin**").

Dieser Nachtrag der Bank Julius Bär & Co. AG, Zürich, Schweiz, bezieht sich auf die nachstehend definierten und in der Tabelle auf Seite 3 (die "**Tabelle**") aufgeführten Basisprospekte vom 17. Juni 2019.

Der Nachtrag und die Basisprospekte werden bei der Julius Bär & Co. AG, Bahnhofstrasse 36, 8001 Zürich, Schweiz, zur kostenlosen Ausgabe bereitgehalten und sind darüber hinaus auf der Internetseite der Emittentin unter www.derivatives.juliusbaer.com abrufbar.

Im Fall eines prospektpflichtigen Angebots im Europäischen Wirtschaftsraum haben Anleger, die vor der Veröffentlichung dieses Nachtrags eine auf den Erwerb oder die Zeichnung von Wertpapieren gerichtete Willenserklärung abgegeben haben, nach § 16 Absatz 3 des Wertpapierprospektgesetzes vom 22. Juni 2005 in der vor dem 21. Juli 2019 geltenden Fassung ("*Wertpapierprospektgesetz a.F.*") i.V.m. Artikel 46 Abs. 3 der Verordnung (EU) 2017/1129 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 14. Juni 2017 ("*Prospektverordnung*") das Recht, diese innerhalb von zwei Werktagen nach der Veröffentlichung dieses Nachtrags zu widerrufen, sofern der neue Umstand oder die Unrichtigkeit vor dem endgültigen Schluss des öffentlichen Angebots und vor der Lieferung der Wertpapiere eingetreten ist.

Der Widerruf muss keine Begründung enthalten und ist in Textform gegenüber der Julius Bär & Co. AG, Bahnhofstrasse 36, 8001 Zürich, Schweiz zu erklären. Zur Fristwahrung genügt die rechtzeitige Absendung.

Der Nachtrag und die Basisprospekte werden bei der Julius Bär & Co. AG, Bahnhofstrasse 36, 8001 Zürich, Schweiz, zur kostenlosen Ausgabe bereitgehalten und sind darüber hinaus auf der Internetseite der Emittentin unter www.derivatives.juliusbaer.com abrufbar.

Reason for the Supplement

The rating downgrade of BJB by Moody's published on 28 February 2020 represents an significant new factor for the Base Prospectuses set out below.

Therefore, the (1) Base Prospectus for the issuance of Products with Full or Partial or Conditional Capital Protection of Bank Julius Baer & Co. Ltd., (2) Base Prospectus for the issuance of Participation Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd., (3) Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. (4) Base Prospectus for the issuance of Leverage Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd., and (5) Base Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. each dated 17 June 2019 (together the "**Base Prospectuses**") are supplemented on the pages as indicated in the Table as follows:

I. Amendments to all Base Prospectuses

Amendments in Section "XI. Further Information"

In the Base Prospectuses on the respective page set out in the Table the following rating information in section "XI. FURTHER INFORMATION" in subsection "6. Rating" shall be deleted:

"Long-term Issuer Rating A2"

and shall be replaced as follows:

"Long-term Issuer Rating A3"

II. Amendments to the Base Prospectus for the issuance of Products with Full or Partial or Conditional Capital Protection of Bank Julius Baer & Co. Ltd

In the Base Prospectus for the issuance of Products with Full or Partial or Conditional Capital Protection of Bank Julius Baer & Co. Ltd. in section "I. Summary" in subsection "2. Section B - Issuer" in Element B. 17 on page 15 the rating information shall be deleted and shall be replaced as follows:

"Long-term Issuer Rating A3"

Nachtragsgrund

Das am 28. Februar 2020 veröffentlichte Rating-downgrade der BJB durch Moody's stellt einen wichtigen neuen Umstand für die nachfolgend genannten Basisprospekte dar.

Daher werden der (1) Basisprospekt für die Emission von Produkten mit vollständigem oder teilweise oder bedingtem Kapitalschutz der Bank Julius Bär & Co. AG, (2) Basisprospekt für die Emission von Partizipations-Produkten der Bank Julius Bär & Co. AG, (3) Basisprospekt für die Emission von Fixed-Income-Produkten der Bank Julius Bär & Co. AG (4) Basisprospekt für die Emission von Hebelprodukten der Bank Julius Bär & Co. AG, und (5) Basisprospekt für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten der Bank Julius Bär & Co. AG jeweils vom 17. Juni 2019 (zusammen die "**Basisprospekte**") auf den in der Tabelle genannten Seiten wie folgt geändert:

I. Änderungen in allen Basisprospekten

Änderungen im Abschnitt "XI. Weitere Informationen"

In den Basisprospekten wird im Abschnitt "XI. Weitere Informationen" im Unterabschnitt "6. Rating" auf der in der untenstehenden Tabelle genannten Seite die folgende Ratinginformation im gestrichen:

"Long-term Issuer Rating A2"

und wie folgt ersetzt:

"Long-term Issuer Rating A3"

II. Änderungen im Basisprospekt für die Emission von Produkten mit vollständigem oder teilweise oder bedingtem Kapitalschutz der Bank Julius Bär & Co. AG

Im Basisprospekt für die Emission von Produkten mit vollständigem oder teilweise oder bedingtem Kapitalschutz der Bank Julius Bär & Co. AG" im Abschnitt "I. Zusammenfassung", im Unterabschnitt "2. Abschnitt B - Emittentin" im Punkt B. 17 auf der Seite 15 wird die Ratinginformation gestrichen und wie folgt ersetzt:

"Long-term Issuer Rating A3"

No. / Nr.	Name	Supplement No. / Nachtrag Nr.	Date of the Base Prospectus / Datum des Basisprospekts	Page
1	Base Prospectus for the issuance of Products with Full or Partial or Conditional Capital Protection of Bank Julius Baer & Co. Ltd. / Basisprospekt für die Emission von Produkten mit vollständigem oder teilweiseem oder bedingtem Kapitalschutz der Bank Julius Bär & Co. AG	2	17 June 2019 / 17. Juni 2019	700
2	Base Prospectus for the issuance of Participation Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. / Basisprospekt für die Emission von Partizipations-Produkten der Bank Julius Bär & Co. AG	2	17 June 2019 / 17. Juni 2019	507
3	Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. / Basisprospekt für die Emission von Fixed-Income-Produkten der Bank Julius Bär & Co. AG	2	17 June 2019 / 17. Juni 2019	396
4	Base Prospectus for the issuance of Leverage Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. / Basisprospekt für die Emission von Hebelprodukten der Bank Julius Bär & Co. AG	2	17 June 2019 / 17. Juni 2019	440
5	Base Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products of Bank Julius Baer & Co. Ltd. / Basisprospekt für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten der Bank julius Bär & Co. AG	1	17 June 2019 / 17. Juni 2019	451